
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 53. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 grudnia 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Antoniego Macierewicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

W tym roku ruszyła budowa Muzeum Historii Polski na terenie Cytadeli oraz planowanego po sąsiedzku 

Muzeum Wojska Polskiego. Jak donoszą media, inwestorzy placówki postanowili wewnątrz oraz na zewnątrz 

budynków wykorzystać marmur. Kamień ten ma być sprowadzony z Włoch. 

W związku z tymi doniesieniami nasuwają mi się pytania. 

1. Czy prawdą jest planowanie użycia włoskiego marmuru? 

2. Jeśli tak, to czy jest możliwa zmiana tak, aby dostawcami mogli być polscy producenci marmuru, a pie-

niądze z zamówienia publicznego mogły pozostać w kraju i nadal napędzać gospodarkę? 

3. Czy na poziomie symbolu i filozofii użycie zagranicznych materiałów przy budowie Muzeum Historii 

Polski i Muzeum Wojska Polskiego wydaje się zasadne? 

Jarosław Obremski 
 

 


